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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 8.marts                                                                                             protokols Nr. 5. 
 

 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 03.03.2023.plkst. 08:37 

- atklāta 08.03.2023. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājumi 

1. Pašvaldības aģentūras "Ķekavas sociālās aprūpes centrs" 2023.gada darba plāns;  

2. Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību sociālās uzņēmējdarbības grantu programmas  

īstenošanai. 

Īpašumu komitejas jautājumi 

3. Par apbūves tiesības izsoli uz daļu no pašvaldībai piederošās zemes vienības Baložu iela 1, 

Baložos;  

4. Par apbūves tiesības izsoli uz daļu no pašvaldībai piederošās zemes vienības Mežs Nr.20, 

Ķekavas pagastā;  

5. Par apbūves tiesības izsoli uz daļu no pašvaldībai piederošās zemes vienības “Lejas 

Rudzāji”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

6. Par apbūves tiesības izsoli uz daļu no pašvaldībai piederošās zemes vienības 

“Grantsbedres”, Ķekavas pagastā;  

7. Par apbūves tiesības izsoli uz daļu no pašvaldībai piederošās zemes vienības “Katlakalna 

kapi”, Ķekavas pagastā;  

8. Par apbūves tiesības izsoli uz daļu no pašvaldībai piederošās zemes vienības “Tomuļi”, 

Dzintaros, Daugmales pagastā;  

9. Par apbūves tiesības izsoli uz daļu no pašvaldībai piederošās zemes vienības Rīgas iela 27, 

Baldonē;  

10. Par zemes piešķiršanu nomā U.L. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Kaļķīši”, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

11. Par dzīvojamās platības īres līguma pagarināšanu;  

12. Par nekustama īpašuma Slokas iela, Katlakalns, Ķekavas pagasts, 1/40 domājamās daļas 

iegādi;  

13. Par Ķekavas novada pašvaldībai piederošo būvju nodošanu pārvaldīšanā SIA “BŪKS” 

nekustamajā īpašumā Mežvidu ielā 17, Baldonē. 

Attīstības komitejas jautājumi  

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Lēpes”, Baldonē;  

15. Par nekustamo īpašumu  ”Mismaļi”  un  “Veldzes”, Baldones pagastā, apvienošanu;  

16. Par nekustamo īpašumu "Ennes", "Kosas" un “Nātres” Dzintaros, Daugmales pagastā, 

apvienošanu;  

17. Par nekustamo īpašumu  ”Celtnieks 10”  un  “Celtnieks 189”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, 

apvienošanu;  

18. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 21.12.2017. lēmumā “Par ieceri mainīt daļu no 

nekustamā īpašuma “Lūri” un “Lūri 1”, Ķekavas pagastā, pret daļu no nekustamā īpašuma 

“Pie Lūriem”. 

mailto:novads@kekava.lv
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Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājums  

19. Par Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūras 2023.gada darba plānu. 

Drošības komitejas jautājums  

20. Par grozījumiem Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās  aizsardzības komisijas 

nolikumā. 

Priekšsēdētāja jautājums  

21. Par Ķekavas novada domes priekšsēdētāja pirmā vietnieka vēlēšanām. 

 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācijas  

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, darba drošības un 

ugunsdrošības speciālists Mārtiņš Ansonskis; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis.  

PA “Ķekavas sociālās aprūpes centrs” direktors Māris Barons. 

Sēdē piedalās: Dace Cīrule, Rihards Gorkšs, Valts Variks. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

 

Žilko atklāj domes kārtējo sēdi.   

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē, ka izsludinātajā sēdes darba kārtībā iekļauts 21 jautājums un nav saņemts neviens 

priekšlikums par darba kārtības grozījumiem. 

Jautājumu par darba kārtību nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par izsludināto 

darba kārtību.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 8.marta sēdes darba kārtību. 
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SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par pašvaldības aģentūras darba plāna apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:35) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – kā to nosaka normatīvie akti, pēc pašvaldības budžeta 

apstiprināšanas aģentūrām jāiesnidz darba plāns, kuru apstiprina dome. Darba plānā minētas 

visas aģentūras darbības jomas, piešķirtā budžeta ietvaros. 

Ziņojumu papildina Barons. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Barons. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas sociālās aprūpes centrs” 

2023. gada darba plānu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

2. 
Par sadarbību grantu programmas īstenošanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:54) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – šo jautājumu izskatīja Sociālo lietu, Attīstības un Finanšu 

komiteja. Sociālās uzņēmējdarbības grantu programma ir jauna tradīcija, kas varētu kļūt par 

ikgadēju pasākumu,  un šīs programmas mērķis ir, apvienojoties vairākiem novadiem kopā ar AS 

SEB banka dibināt fondu, kurš atbalstītu sociālās uzņēmējdarbības idejas. Grantu programmas 

pamatā ir sadarbības līgums, kuru slēdz Mārupes, Olaines, Ropažu un Ķekavas pašvaldības un 

SEB banka, katra no iesaistītajām pusēm paredz zināmu līdzekļu apjomu viena vai vairāku 

projekta atbalstīšanai, organizē konkursu un projekta uzraudzību. Katrai pašvaldībai no sava 

vidus jādeleģē persona, kas darbosies šai projektā gan kā organizators, gan kā vērtētājs. No 

Ķekavas pašvaldības šim projektam tiek virzīta Attīstības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska. 

Finansējums, kas nepieciešams šim projektam, budžetā jau ir paredzēts. Dokumentiem pievienots 

arī nolikums, kur noteikts gan vērtēšanas komisijas sastāvs, gan iesniedzamie dokumenti, gan 

attiecināmie un neattiecināmie izdevumi, kurš var pretendēt, kāds ir projekta realizācijas termiņš 

un kāds ir uzraudzības periods. Šā gada pretendenti jānoskaidro līdz 15.jūnijam. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt un apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības dalību sociālās uzņēmējdarbības 

grantu programmā un sadarbības veidošanā, un noslēgt sadarbības līgumu ar Mārupes 

novada pašvaldību, Olaines novada pašvaldību, Siguldas novada pašvaldību, Ropažu 

novada pašvaldību un AS “SEB banka”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

3. 
Par apbūves tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.13:32) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis un nākamie seši jautājumi saistīti ar mobilo sakaru 

uzlabošanu novada teritorijā. Izvēlētas desmit potenciālās vietas, par kurām veikta arī publiskā 

apspriešana, un tas rezultējies ar vairākā, izvēlētām vietām, kurās paredzēts izbūvēt šos mobilo 

sakaru torņus. Pirmā vieta ir Baložu iela 1, Baložos, paredzēts iznomāt 400 kv.m. ar sākuma 

cenu 1044 euro.  

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Žilko, Križanovskis, Keisters. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt apbūves tiesību uz Ķekavas novada pašvaldībai piederošās zemes vienības Baložu 

iela 1, Baložos, daļu 400 m2 platībā, nosakot apbūves tiesības piešķiršanas mērķi – 

elektronisko sakaru balsta uzstādīšana. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

4. 
Par apbūves tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.21:07) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – nākamā vieta sakaru tornim ir īpašumā Mežs 20, 

paredzēts iznomāt 50 kv.m.par sākuma cenu 995 euro. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Andris Vītols, Līcis, Putniņa, Andris Vītols, Ceļmalnieks, 

Pozņaks, Aigars Vītols, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates.  
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Debatē Pozņaks. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt apbūves tiesību uz Ķekavas novada pašvaldībai piederošās zemes vienības Mežs 

Nr.20, Ķekavas pagastā, daļu 50 m2 platībā, nosakot apbūves tiesības piešķiršanas mērķi – 

elektronisko sakaru balsta uzstādīšana. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

5. 
Par apbūves tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.47:32) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – nākamais izsolāmais zemes gabals atrodas Katlakalnā, 

sagatavota zemes vienība 50 kv.m. platībā ar sākuma cenu 995 euro. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt apbūves tiesību uz Ķekavas novada pašvaldībai piederošās zemes vienības “Lejas 

Rudzāji”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, daļu 50 m2 platībā, nosakot apbūves tiesības 

piešķiršanas mērķi – elektronisko sakaru balsta uzstādīšana. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

6. 
Par apbūves tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.51:20) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šajā zemes gabalā līdz 2027.gada 17.oktobrim ir spēkā 

zemes dzīļu izmantošanas licence, un, lai izbūvētu mobilo sakaru torni, būs nepieciešams veikt 

izmaiņas zemes rekultivācijas projektā. Tas būs zināms arī izsoles dalībniekiem. Šajā gadījumā 

tiks izsolīti 400 kv.m. zemes par sākuma cenu 992 euro.  

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Legzdiņa, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

6 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt apbūves tiesību uz Ķekavas novada pašvaldībai piederošās zemes vienības 

“Grantsbedres”, Ķekavas pagastā, daļu 400 m2 platībā, nosakot apbūves tiesības 

piešķiršanas mērķi – elektronisko sakaru balsta uzstādīšana. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par apbūves tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.55:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šeit būs mobilo sakaru tornis, šajā gadījumā ir 

mazliet mainīta vieta, tieši lai risinātu Aigara Vītola norādīto problēmu par piekļuvi, un tagad 

piekļuve paredzēta no pašvaldības ceļa. Izsolē tiek piedāvāti 400 kv.m. zemes par sākuma cenu 

1044 euro. 

Jautājumu nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Pozņaks, Ceļmalnieks, Pozņaks otrreiz, Aigars Vītols, Ceļmalnieks otrreiz, Putniņa. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt apbūves tiesību uz Ķekavas novada pašvaldībai piederošās zemes vienības 

“Katlakalna kapi”, Ķekavas pagastā, daļu 400 m2 platībā, nosakot apbūves tiesības 

piešķiršanas mērķi – elektronisko sakaru balsta uzstādīšana. 

 Lēmums pielikumā.  

 

 

8. 
Par apbūves tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:06:08) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šeit tiks izsolīti 400 kv.m. zemes par sākuma cenu 

1044 euro. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Legzdiņa. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt apbūves tiesību uz Ķekavas novada pašvaldībai piederošās zemes vienības 

“Tomuļi”, Dzintaros, Daugmales pagastā, daļu 400 m2 platībā, nosakot apbūves tiesības 

piešķiršanas mērķi – elektronisko sakaru balsta uzstādīšana. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

9. 
Par apbūves tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:08:47) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – pēdējais lēmums par apbūves tiesību izsoli uz zemi 

Baldonē 50 kv.m. platībā ar sākuma cenu 945 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt apbūves tiesību uz Ķekavas novada pašvaldībai piederošās zemes vienības Rīgas 

iela 27, Baldonē, daļu 50 m2 platībā, nosakot apbūves tiesības piešķiršanas mērķi – 

elektronisko sakaru balsta uzstādīšana. 

Lēmums pielikumā.  

 
Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – viņš atturējās, jo pievienotajos dokumentos 

minēti dažādi torņa augstumi – vienā 50 metri, otrā  35 metri, līdz ar to nav pilnīga informācija. 

 

 

10. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:11:30) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu 

iznomāt sakņu dārzu, saņemts arī otrs iesniegums no personas, kura atsakās no zemes nomas, 

līdz ar to sagatavots lēmuma projekts par mazdārziņa iznomāšanu personai līdz 2024.gada 

31.decembrim. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,02 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Kaļķīši”) U.L., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2024.gada 

31.decembrim, personiskās palīgsaimniecības vajadzībām, atbilstoši likuma “Par zemes 

reformu Latvijas Republikas lauku apvidos” 7.pantam, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par īres līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:13:15) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa -  saņemts iesniegums no privātpersonas, kas ir 

pašvaldības darbinieks un turpina darba attiecības, ar lūgumu pagarināt īres līgumu, tāpēc 

sagatavots lēmuma projekts par īres līguma pagarināšanu līdz 2026.gada 28.februārim. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt S.S. dzīvojamās telpas – dzīvokļa Nr._, Smilšu iela 2, Baložos, īres līgumu līdz 

2026.gada 28.februārim.  

Lēmums pielikumā.  

 
 

 

12. 
Par nekustamā īpašuma daļas iegādi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:14:40) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis jautājums divas reizes izskatīts komitejā, pirmo reizi 

tas bija informatīvs un  komiteja lēma iegādāties ši īpašuma 1/40 daļu par vienu euro, īpašniece 

tam piekrita, tāpēc sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem.   
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Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt līgumu ar E.A. par 1/40 domājamās daļas no nekustamā īpašuma Slokas iela, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, iegādi par 1 EUR. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par būvju nodošanu pārvaldīšanā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:16:22) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no SIA “BŪKS” ar lūgumu nodot 

valdījumā divas būves – ūdens urbumu un notekūdeņu attīrīšanas iekārtu. Visus izdevumus, kas 

saistītas ar būvēm un to apsaimniekošanu segs kapitālsabiedrība no saviem līdzekļiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Legzdiņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.   

Aigars Vītols norāda, ka Legzdiņa iesniegusi priekšlikumu – “Pamatojuma daļā izņemt atsauci 

uz Finanšu komitejas 2023.gada 2.marta sēdes atzinumu, jo sagatavotais lēmumprojekts 

minētajā komitejā netika skatīts”. 

Žilko piekrīt, ka procedūra nav ievērota, tomēr domā, ka tas ir tehnisks labojums. 

Zvaigzne atbalsta Žilko viedokli, tikai aicina fiksēt protokolā, ka lēmuma projektā tiks veikts 

tehnisks labojums.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzdot SIA “BŪKS” veikt Ķekavas novada pašvaldībai piederošo divas sūkņu māju un 

kanalizācijas attīrīšanas iekārtas, kas atrodas nekustamā īpašuma Mežvidu iela 17 sastāvā, 

pārvaldīšanu, noslēdzot atbilstošu Nekustamā īpašuma pārvaldīšanas līgumu. 

Lēmums pielikumā.  
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ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

14. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:20:36) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir 1,5 ha liels īpašums un īpašnieki vēlas to sadalīt divās 

vai trijās daļās. Situācija izpētīta un ir iespējams atļaut uzsākt zemes ierīcības projektu. Šobrīd 

zemei piešķirts lauksaimniecības zemes statuss, tomēr Baldones novada teritorijas plāns paredz 

šajā vietā savrupmāju apbūves teritoriju. Piekļuve īpašumam ir nodrošināta. Sagatavots 

atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Andris Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajā īpašumā “Lēpes”, Baldonē, 

saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:24:56) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – abi īpašumi pieder vienai fiziskai personai, abi atrodas 

blakus, viens ir 24,5 ha liels un otrs - 4,5 ha liels, un īpašniece izteikusi vēlmi abus apvienot 

vienā. Šajā gadījumā pietiek ar domes lēmumu, kas arī ir sagatavots. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nekustamā īpašuma “Mismaļi” iekļaut nekustamā īpašuma “Veldzes”, Baldones pagastā, 

sastāvā. 

Lēmums pielikumā.  
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16. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:26:45) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – arī šajā gadījumā visi trīs īpašumi pieder vienai personai, tie 

ir mazāki, katrs pa 0.32 ha liels. Zemes lietošanas mērķis ir neapgūta dzīvojamo māju apbūves 

zeme, bet pēc apvienošanas zemei tiks mainīts lietošanas mērķis, nosakot tai lauksaimniecisko 

izmantošanu. Arī šajā gadījumā pietiek ar domes lēmumu un nav nepieciešams izstrādāt zemes 

ierīcības projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot vienā nekustamajā īpašumā nekustamos īpašumus “Ennes”, “Kosas” un 

“Nātres”, Dzintaros, Daugmales pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:28:13) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir kļūdas labojums, jo pērnā gada 21.decembrī dome jau 

pieņēma lēmumu par divu zemes gabalu apvienošanu, tomēr lēmumā bija ieviesusies kļūda 

platībā, uz ko norādījis Valsts zemes dienests, tāpēc tiek atcelts iepriekš pieņemtais lēmums un 

sagatavots jauns lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis, Keisters. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt meviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot nekustamos īpašumus “Celtnieks 10” un “Celtnieks 189”, Krustkalnos, 

Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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18. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:33:56) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – 2017.gadā dome pieņēma lēmumu mainīt tai piederošās 

zemes daļas pret privātpersonai piederošām zemes daļām. Tas bija nepieciešams lai pilnvērtīgi 

varētu apsaimniekot Ziemeļu ielu, tomēr pa šo laiku ir uzsākta Ķekavas apvedceļa realizācija, 

drīzumā tiks uzsākts Rail Baltica projekts un paredzēts arī rekonstruēt Rīgas apvedceļu, tāpēc 

Ziemeļu un autoceļa A5 krustojumā notiks vērienīgas pārmaiņas, kā rezultātā pareizāk ir 

pārvērtēt šo 2017.gada lēmumu un mainīt zemes, kuras iegūtu pašvaldība. Maiņas rezultātā 

iegūstamās zemes redzamas grafiskajā pielikumā.  

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Križanovskis, Aigars Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2017.gada 21.decembra lēmumā Nr. 2.§11.  

“Par ieceri mainīt daļu no nekustamā īpašuma “Lūri” un “Lūri 1”, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, pret daļu no nekustamā īpašuma “Pie Lūriem”, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

19. 
Par pašvaldības aģentūras darba plāna apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:46:01) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – saskaņā ar likuma normām aģentūrām jāizstrādā gada 

darba plāns ar sasniedzamajiem rezultātiem un attiecīgi rezultātu sasniegšanai veicamajiem 

pasākumiem. Sporta aģentūrai ir izstrādāts plāns ar vairākām sadaļām, kur viena ir veltīta 

pamatdarbībai, otra - veselības veicināšanai dažādām mērķgrupām, plāns ietver infrastruktūras 

attīstību un dažādu projektu realizāciju. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūras 2023. gada darba plānu.  

Lēmums pielikumā.  
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DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

20. 
Par grozījumiem komisijas nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:49:17) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – pašvaldībā saņemti iesniegumi no Valsts vides 

dienesta un Valsts ugunsdzēsības un glābšanas dienesta, kurās viņi izsaka vēlmi veikt izmaiņas 

pārstāvniecībā Civilās aizsardzības komisijā. Pamatojoties uz šiem iesniegumiem sagatavoti 

grozījumi Civilās aizsardzības komisijas sastāvā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Pozņaks, Žilko, Keisters, Ansonskis. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Aigars Vītols, Pozņaks. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas 

nolikumā. 

Lēmums pielikumā.   

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:10 līdz 11:30. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

PRIEKŠSĒDĒTĀJA JAUTĀJUMS 

21. 
Par domes priekšsēdētāja pirmā vietnieka ievēlēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:26:15) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – šā gada 3.janvārī saņemts Agneses Geduševas iesniegums, kurā 

viņa paziņo, ka noliek deputātes pilnvaras ar šā gada 11.janvāri, līdz ar to rodas nepieciešamība 

ievēlēt jaunu domes priekšsēdētāja pirmo vietnieku. Sagatavots attiecīgs lēmuma projekts, bet 

balsošana notiks elektroniskā formā ar balsošanas zīmēm, parakstot tās ar drošu elektronisko 

parakstu. Tālāk viņš skaidro par balsošanas procedūru. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Žilko, Milbrete, Keisters, Zvaigzne, Aigars Vītols, 

Andris Vītols, Putniņa, Pozņaks, Jerums. 

Plkst. 12:45 sēdē ierodas deputāts Juris Jerums. 

Andris Vītols, Aigars Vītols piekrīt strādāt domes priekšsēdētāja pirmā vietnieka amatā. Pozņaks 

šoreiz atsauc savu kandidatūru uz šo amatu. 

Sēdē pārtraukums no plkst.13:00 līdz 14:00. 
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Žilko atsāk domes sēdi (ierakstā sēde atsākas plkst. 4:55:18)  

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Jerums, Žilko, Andris Vītols, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko slēdz jautājumu sadaļu, viņš izklāsta tālāko sēdes norises gaitu. 

Zvaigzne pauž savu viedokli par tālākajām darbībām, balsojamajiem priekšlikumiem un 

kandidātu skaitu, kuri jāieraksta balsošanas zīmēs. 

Žilko jautā, vai Romanovska, Ceļmalnieks un Jēkabsone piekrīt viņu ievēlēšanai Balsu 

skaitīšanas komisijas sastāvā. Visi trīs pretendenti piekrīt viņu ievēlēšanai Balsu skaitīšanas 

komisijas sastāvā. 

Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

Priekšlikums no Arnolda Keistera -  

Atlikt ievēlēšanu un grozīt novada nolikumu  attiecībā par pirmā vietnieka likvidēšanu. 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Ineta Lazda, Juris 

Jerums), "Pret" – 9 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa),  

"Atturas" – 1 (Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

Priekšlikums no Jura Žilko -  

Balsu skaitīšanas komisijā ievēlēt: Andri Ceļmalnieku, Inetu Romanovsku, Inesi Jēkabsoni. 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Žilko izsludina pārtraukumu, lai Balsu skaitīšanas komisija un deputāti varētu veikt pirmās 

kārtas vēlēšanu procesu. 

Sēdē pārtraukums no plkst.14:20 līdz 15:30. 

Žilko atsāk domes sēdi (ierakstā sēde atsākas plkst. 6:22:10)  

 

Žilko paziņo, ka Balsu skaitīšanas komisija saskaitījusi balsis un iesniegusi Balsu skaitīšanas 

protokolu Nr. 1. Žilko nolasa iesniegto protokolu un balsošanas rezultātu: 
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Atklāti un vārdiski balsojot ar vēlēšanu zīmēm  

„Par”  Andri Vītolu  nodotas 9 balsis (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa). 

„Par”  Aigaru Vītolu nodotas 4 balsis (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta Lazda, Juris 

Jerums). 

„Par”  Daci Cīruli nodotas 0 balsis. 

„Par”  Vodemāru Pozņaku nodotas 2  balsis (Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks). 

 

 

Žilko paziņo, ka, saskaņā ar Pašvaldību likuma normām (viņš nolasa konkrētās likuma normas), 

ja pirmajā kārtā neviens no pretendentiem nav ieguvis balsu vairājumu, jāveic otrās kārtas 

balsošana, kurās piedalās divi pretendenti ar lielāko balsu skaitu – Andris Vītols un Aigars 

Vītols. 

Žilko jautā, vai otrās kārtas vēlēšanu rezultātu apkopošanai var darboties tā pati Balsu 

skaitīšanas komisija, jeb jāievēl jauna. 

Zvaigzne informē, ka var darboties tā pati jau ievēlētā Balsu skaitīšanas komisija. 

Ceļmalnieks jautā, vai arī otrajā kārtā obligāti jāveic elektroniskā balsošana, vai varbūt var 

balsot arī ar balsošanas zīmēm papīra veidā. 

Zvaigzne neiebilst, ka otrās kārtas balsošana notiks papīra formā ar balsošanas urnu. 

Žilko nosaka, ka otrās kārtas balsošana notiks papīra formā un informē par kārtību, kādā notiks 

balsošanas procedūra. 

Žilko izsludina pārtraukumu, lai varētu sagatavot otrās kārtas vēlēšanu zīmes. 

Sēdē pārtraukums no plkst.15:38 līdz 16:02. 

Žilko atsāk domes sēdi (ierakstā sēde atsākas plkst. 6:54:10)  

Žilko dod vārdu Balsu skaitīšanas komisijas priekšsēdētājam Andrim Ceļmalniekam. 

Ceļmalnieks paziņo, ka tiek uzsākta otrā balsošanas kārta. Viņš informē, ka katram deputātam 

tiks izdalītas personalizētas vēlēšanu zīmes, kurās ierakstīti divi kandidāti – Andris Vītols un 

Aigars Vītols. Tālāk Ceļmalnieks paskaidro par balsošanas zīmju aizpildīšanas veidu un par 

pasu balsošanas procedūru. Viņš aizzīmogo balsošanas urnu un izsniedz deputātiem vēlēšanu 

zīmes. 

Notiek otrās kārtas balsošanas procedūra - deputāti izdara savu izvēli un to fiksē vēlēšanu zīmēs, 

tās paraksta zīmes ievieto balsošanas urnā. 

Žilko izsludina pārtraukumu vēlēšanu rezultātu apkopošanai. 

Sēdē pārtraukums no plkst.16:07 līdz 16:18. 

Žilko atsāk domes sēdi (ierakstā sēde atsākas plkst. 7:09:38)  

Ceļmalnieks iesniedz Žilko Balsu skaitīšanas komisijas skaitīšanas protokolu Nr. 2.  

Žilko to nolasa un paziņo balsošanas zerultātu.  

 

 

 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

16 

Atklāti un vārdiski balsojot ar vēlēšanu zīmēm  

ar 10 balsīm “Par”  

(Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada domes deputātu Andri Vītolu par Ķekavas novada domes 

priekšsēdētāja pirmo vietnieku. 

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Jēkabsone balsoja par Andri Vītolu, viņa vēl viņam izturību un veiksmi turpmākajā sadarbībā. 

Jēkabsone apliecina, ka viņa, kā Sociālo lietu komitejas priekšsēdētāja ļoti izjutusi savā darbā šī 

vietnieka trūkumu, darbs sociālajā jomā ir ļoti sensitīvs, tajā jāizslēdz subjektīvais faktors. Šo 

jomu regulē daudzi normatīvie akti, bet kā jau dzīvē, viss visu laiku mainās, tāpēc visu laiku 

notiek darbs ar pašvaldības normatīvajiem aktiem. Viņa uzskata, ka Andris Vītols būs liels 

atspaids šajā darbā, tāpat ir svarīgi, ka viņš strādās pilnu laiku, tāpēc varēs “turēt roku uz 

pulsa” par darāmajiem darbiem, pie viņa vienmēr varēs atnākt un saņemt padomu. Jēkabsone 

aicina jau rīt 10-os Andri Vītolu pievienoties darba grupai, kura strādās ar saistošajiem 

noteikumiem par palīdzību dzīvokļu jautājuma risināšanā. 

Romanovska balsoja par,  jo arī viņa juta pirmā vietnieka trūkumu, nebija cilvēka, kurš vienmēr 

atrastos pašvaldībā un operatīvi varētu risināt steidzamus jautājumus, kas pašvaldībā tiek 

risināti, bet nenonāk līdz deputātiem. Arī izglītības joma reglamentēta ar daudz un dažādiem 

normatīvajiem aktiem, kuri visu laiku mainās, ir problēmas ar skolotājiem, arī kultūras joma ir 

sensitīva. Romanovska tic, ka viņi varēs sastrādāties un viņa priecāsies redzēt Vītolu arī 

Izglītības, kultūras un sporta komitejā, kā klausītāju, lai viņš būtu lietas kursā.  

Ceļmalnieks balsoja par Aigaru Vītolu, tomēr ievēlēts ir Andris Vītols. Viņš cer, ka Andris Vītols 

rūpēsies arī par izglītības jomu un viņu sadarbība būs pozitīva un labus rezultātus nesoša. Viņš 

vēl Andrim Vītolam veiksmi darbā. 

Aigars Vītols novēl veiksmi Andrim Vītolam pildot domes priekšsēdētāja pirmā vietnieka amata 

pienākumus, viņš cer, ka visi jautājumi tiks virzīti un kontrolēti pēc labākās sirdsapziņas, nevis 

simpātiju vai antipātiju iespaidā. Aigars Vītols uzskata, ka sāncensība ir laba un bija labi, ka 

Andrim Vītolam bija kāds konkurents. 

Keisters apsveic Andri Vītolu ar šī nopietnā amata iegūšanu. Viņš uzskata, ka Andrim Vītolam 

nedaudz jāmainās, jo turpmāk viņš būs otrais cilvēks novadā, kurā ir raiba sabiedrība un būs 

jārisina dažādi jautājumi. Viņš aicina Andri Vītolu daudz ko nolikt malā, jo viņš ir jauns un 

straujš, bet jāievēro viņam būs cits protokols, jo sabiedrība pie pašvaldības vēršās dažādu 

nepatīkamu jautājumu risināšanā, kas viņiem ir aktuāli. Keisters cer, ka Andris Vītols ņems vērā 

viņa pamācības, kas smeltas pieredzē. Viņš aicina Andri Vītolu būt tolerantam un godīgam, un 

iejusties katra indivīda situācijā, jo viņam būs cilvēkiem jāpalīdz. 

Andris Vītols saka paldies domes priekšsēdētājam un deputātiem, gan tiem, kas viņu atbalstīja, 

gan tiem, kas neatbalstīja. Viņš apliecina savu prieku par to, ka bija vairāki amata kandidāti. 

Diskusijas bija spraigas, arī balsojums nebija vienkāršs, tomēr domā, ka rezultātā deputāti 

panākušies viens otram soli tuvāk un varbūt pēc laika izzudīs dalījums pozīcijā un opozīcijā, jo 

visi strādās kopā. Viņš aicina visus deputātus apvienoties un strādāt kopā. 

Putniņa no laika gala bijusi domās, ka pašvaldībā pietiek ar diviem vietniekiem, tomēr vienam ir 

jābūt atbildīgam par izglītību un sociālo jomu. Viņa redz ka ir un vēl būs ļoti daudz jautājumu, 

kas šajās jomās jārisina, bet nolikumu grozīšana nav tik ātrs un vienkāršs process. Putniņa 
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uzskata, ka ir labi, ka beidzot ir vietnieks šajos tik nozīmīgajos jautājumos, un kaut Andrim 

Vītolam ar izglītības un sociālās jomas jautājumiem saskare ir bijusi mazāka, viņa domā, ka 

viņam, kā juristam un normatīvo aktu zinātājam, būs iespējams pietiekami ātri un produktīvi 

apgūt visu, kas saistīts ar šīs sfēras normatīvo aktu piemērošanu un to tulkošanu. Putniņa novēl 

novērtēt deputātu uzticēšanos, pēc iespējas ātrāk apgūt visu, kas šajās jomās vajadzīgs, tāpat 

viņa pievienojas Keistera teiktajam – būt mazliet ieturētākam un tolerantākam. Putniņa uzskata, 

ka Andris Vītols ir elastīgs savā domāšanā un spējīgs atbalstīt arī citu viedokli. Viņa vēl veiksmi. 

 

Sēdi slēdz plkst. 16:39. 

 

Sēdes vadītāji:  (1PARAKSTS)  J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)  V.Milbrete 
 

 


